
      Projekt 
 

Protokół nr 7/2015 

z przebiegu VII sesji Rady Gminy w Trzebiechowie 

     z dnia 17 września 2015r.    

       

Ad. 1 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy pani Anna Dunajska o godz. 10 otworzyła VII sesję Rady 

Gminy w Trzebiechowie. Powitała  radnych, panią Wójt Gminy Izabellę Staszak i pracowników 

Urzędu Gminy,  kierowników jednostek organizacyjnych , sołtysów i zaproszonych gości. 

Stwierdziła obecność na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 14 radnych, 1 nieobecny 

nieusprawiedliwiony. Podejmowane uchwały na  sesji będą prawomocne. 

 

Ad. 2 

 Przewodnicząca Rady Gminy zapytała się radnych czy są pytania i wnioski dotyczące 

przedłożonego porządku obrad. Zapytań i wniosków nie złożono. Przewodnicząca przystąpiła do 

głosowania nad przejęciem porządku obrad. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 14 głosami "za". 

W związku z tym przedstawiał się  następująco: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza finansowa gminy Trzebiechów. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na usługę spłaty i restrukturyzacji zobowiązań 

Gminy ( art.518 §1 pkt 3 Kodeksu cywilnego). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebiechów na lata 2015 – 2026. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad poboru opłaty targowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

9. Informacja Pani Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podjętych w okresie 

międzysesyjnym. 

10. Informacja Pani Wójt Gminy o pracach w okresie międzysesyjny. 

11. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

12. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady Gminy  udzieliła głosu panu dyrektorowi regionalnemu Rafałowi 

Adamczykowi, który zapoznał radnych i zaproszonych gości z przygotowaną przez firmę Aesco 

Group z analizą finansową Gminy Trzebiechów (analiza w zał.) 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Przewodnicząca RG : czy występią dodatkowe koszty przy wcześniejszych spłatach kredytu? 

Pan Adamczyk : raczej nie. 

Pani Wójt Gminy Izabella Staszak: wytypowanie firmy, która dokona analizy finansowej gminy 

spowodowane było uzyskaniem do roku 2020 środków finansowych z Unii Europejskiej. Środki 

przeznaczone będą na dalszą budowę kanalizacji, rozbudowę oczyszczalni ścieków i drogi. Firma ta 

jest firmą sprawdzoną takie analizy wykonywała już w województwie lubuskim a także w naszej  
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sąsiedniej gminie Bojadła. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów radny Rafał Ćwiertniewicz odczytał protokół z 

posiedzenia komisji w dniu 15.09.2015r. Komisja powstrzymała się od wyrażenia swojej opinii na 

temat przedłożonej uchwały w sprawie wyrażenia zgody na usługę spłaty i restrukturyzacji 

zobowiązań Gminy. Radny Ćwiertniewicz stwierdził, że po dzisiejszym wyjaśnieniu i omówieniu 

analizy powinniśmy przystąpić do podjęcia takiej uchwały. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Pani Przewodnicząca RG ogłosiła o godz. 10
40

 5 minutową przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 10
45

. 

 

Ad. 4 

 Przewodnicząca Rady Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na usługę spłaty i restrukturyzacji zobowiązań Gminy (art. 518§1 pkt 3 Kodeks 

cywilnego). Dyskusji nie podjęto. 

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym 14 głosami "za" i nadano Nr VII/48/2015. 

 

Ad. 5 

 Pani Monika Banachowicz p.o. Skarbnika Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebiechów na lata 2015 – 2026. 

Zmiany są dostosowane do zmian uchwały budżetowej na 2015r.. 

Dyskusji nie podjęto. Przewodnicząca RG przystąpiła do głosowania nad przedstawionym 

projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 głosami "za: i nadano 

jej Nr VII/49/2015. 

 

Ad. 6 

 Pani Monika Banachowicz omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na rok 2015. 

Dyskusji nie podjęto. Uchwałę w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie 14 głosami "za" i 

nadano jej Nr VII/50/2015. 

 

Ad.7 

 Sekretarz Gminy pan Zenon Rychły przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości i zasad poboru opłaty targowej. 

W dyskusji głos zabrał pan radny Rafał Ćwiertniewicz, zapytał się czy sprzedający są przyjezdni? 

Pani Wójt: tak są to osoby przyjezdne, z terenu naszej gminy jest to przeważnie 1 osoba - rolnik. 

Ćwiertniewicz: czy są wyliczone dochody z tego zadania?  

Pani Wójt: tak jest to kwota 1.226zł za I półrocze 2015r. 

Radna Pani Grażyna Waszkowiak: jak to wygląda w innych miejscowościach naszej gminy? 

Pani Wójt: sprawa tą zajmuje się Zakład Gospodarki Komunalnej i on jest zobowiązany pobierać 

opłaty z terenie gminy. 

Po wyczerpaniu dyskusji przystąpiono do głosowania jawnego, uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 

głosami "za" i nadano Nr VII/51/2015. 

     

Ad. 8. 

 Inspektor UG pan Waldemar Łukomski przedstawił projekt uchwały w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. Zmiana uchwały spowodowana jest nowelizacją ustawy. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Gminy pani Małgorzata Waszkowiak 

poinformowała, że w dniu 15.09.2015r. odbyło się posiedzenie komisji, na którym zapoznano się z  
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projektem uchwały i komisja pozytywnie zaopiniowała jej podjęcie.  

Uchwałę w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie 14 głosami "za" i nadano Nr VII/52/2015. 

 

Ad. 9 

  Informacja Pani Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podjętych w okresie 

międzysesyjnym tj. od 1 lipca do 16 września 2015r. 

1. 18 lipca odbył się Festyn Strażacki, gdzie w turnieju siatkarskim trzebiechowska OSP walczyła o 

zwycięstwo. W zawodach uczestniczyły drużyny OSP z Klenicy, Głuchowa i Bojadeł. Zawody 

sportowe odbyły się w przyjacielskiej atmosferze. OSP zorganizowały również dla mieszkańców 

Trzebiechowa i przybyłych gości gry i zabawy. Całość imprezy zwieńczyła zabawa na wolnym 

powietrzu. W trakcie festynu zorganizowana była loteria fantowa, w której można było wygrać 

wartościowe nagrody. 

2. 25 i 26 lipca brałam udział w Święcie Indyka. W programie wraz z Zrzeszeniem Rolników i 

Producentów Indyk Polski odbył się 25.07.2015r. wieczór w  karcznie "Koziorożec". Następnego 

dnia, odbyła się bardzo widowiskowa impreza na placu zamkowym. W programie były gry i 

konkursy dla dzieci, mecz piłki nożnej, bieg indyka, konkurs kulinarny, do którego zostałam 

przydzielona w skład komisji degustacyjnej. Ponadto część artystyczną uświetniły takie zespoły jak: 

"Promyk", zespół taneczny "Flava" oraz zespół "Trzebiechowianie", występy zespołu "Braders", 

zespół "Łzy"oraz "Pokaz świateł". Imprezę prowadził Sławomir Kordialik z radia "Zachód". 

3. 30 lipca brałam udział w spotkaniu podsumującym "Święto Indyk na polu Campingowym 

Myśliwych nad Obrzycą koło Radowic. 

4. 8 sierpnia uczestniczyłam w Festynie kościelnym w Podlegórzu, z którego dochód przeznaczony 

ma być na remont kościoła w Podlegórzu. Bardzo sympatyczna i udama impreza, którą poprowadził 

Dyrektor TOK-u pan Tadeusz Wojter. 

5. Brałam udział w imprezie Dożynki Kościelne i Odpust, którą również prowadził dyrektor TOK-u. 

Zorganizowana była loteria fantowa, liczne konkursy, atrakcje muzyczne, w których brały udział 

okoliczne zespoły ludowe. Dochód z imprezy przeznaczony miał być na remont kościoła 

parafialnego. 

6. 29.08,2015r. Starosta Zielonogórski pan Dariusz Wróblewski poprowadził współnie z Panią Wójt 

tegoroczne dożynki gminno – powiatowe. O godz. 13 tej odbyła się Msza Św. Dożynkowa w 

kościele parafialnym w Trzebiechowie. 

7. 1 września wspólnie z Panią Wójtr brałam udział w rozpoczęciu roku szkolnego. 

8. 7 września odbyło się spotkanie przewodniczących komisji Rady Gminy, na którym Pani Wójt i 

pracownicy gminy zaprezentowali plan naprawy dróg oraz omówili zmiany w budżecie.  

9. 8 września byłam obecna na komisji budżetowej, na której omawialiśmy projekty uchwał 

przygotowane na dzisiejszą sesję. 

 

Ad. 10 

 Informacja Pani Wójt Gminy o pracach w okresie międzysesyjny od dnia 2 lipca 2015 do dnia 

16 września 2015r. 

1. Przez okres 10 dni w miesiącu lipcu w naszej Gminie przebywali studenci Wydziału Budownictwa 

Uniwersytetu Zielonogórskiego, których prace – obrazy, grafiki, można oglądać w łączniku Domu Pomocy 

Społecznej. Celem tej wizyty było opracowanie dokumentacji na potrzeby Gminy. Pierwsza ma dotyczyć 

zagospodarowania parku przypałacowego. 

2. 11 lipca odbył się Festyn strażacki w Trzebiechowie. 

3. 25 lipca odbyło się Lubuskie Święto Indyka z udziałem naszej Gminy. Koszt naszego udziału wyniósł 

13 004,92 zł. 

4. Przez okres 5 dni w Podlegórzu i studenci Akademii Górniczo-Hutniczej z Krakowa opracowywali 

dokumentację dotyczącą przyczyn osuwania się cmentarza i pękania ścian w Kościele w Podlegórzu. Mam  
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umowę z opiekunem młodzieży dr Danielem Wałachem, że pod koniec września dokumentacja zostanie 

przywieziona do Urzędu. 

5. 8 sierpnia odbył się Festyn parafialny w Podlegórzu. 

6. W okresie międzysesyjnym sprzedaliśmy dwie działki w Głuchowie i Swarzynicach na kwotę ok.34 000 

zł. W Trzebiechowie do sprzedaży przygotowanych jest na „już” 6 działek w Głuchowie 3. 

7. W sierpniu wzięliśmy udział w naradach w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie środków unijnych na 

lata 2014-2020. 

8. Wzięłam udział w święcie policji w Komendzie Miejskiej Policji w Zielonej Górze. 

9. W dniu 15 sierpnia wraz 20 osobową delegacją z naszej Gminy wzięłam  udział w Dożynkach w Gminie 

Schenkendobern w miejscowości Gros Drewitz. W Trzebiechowie w tym dniu odbył się Festyn parafialny. 

10. W tym samym dniu Panie Wioleta Zielińska, Walentyna Nowicka, Danuta Lelito i Grażyna Pinczewska z 

małżonkiem reprezentowali Gminę w Rokitnie na dożynkach diecezjalnych. 

11. Wzięłam udział w Dożynkach Gminnych w Klenicy gmina Bojadła, Dożynkach w Starym Jaromierzu 

Gmina Kargowa oraz w Festynie Rodzinnym DPS w Trzebiechowie. 

12. Wzięłam udział w spotkaniu w dniu 27 sierpnia w Drzonkowie z Wiceministrem Sportu. 

13. Drużyna młodzieżowa OSP z Trzebiechowa wzięła udział w zawodach w Nowogrodzie Bobrzańskim. 

14. 29 sierpnia odbyły się Gminno-Powiatowe Dożynki. Pozyskałam dodatkowo 4000,00zł z ENEI, 

4000,00zł Z TUW 6000,00zł z Powiatu Zielonogórskiego na organizację dożynek. 

15. Wziełam udział w rozpoczęciu nowego roku szkolnego. 

16. 5 września 2015r.8 osobowa delegacja Sołectwa Swarzynice była we Wsi Lubbinnchen gminy 

Schenkendobern. 

17. Wzięłam udział, Pani Sołtys i Panie z Koła Gospodyń Wiejskich Swarzynice w XVII Lubuskim Święcie 

Plonów w Międzyrzeczu Jestem dumna, wieniec ze Swarzynic zajął I Miejsce w kategorii wieniec 

współczesny w województwie lubuskim. 

18. 8 września gościliśmy Wójtów i Burmistrzów Powiatu Zielonogórskiego na cyklicznej naradzie ze 

Starostą Zielonogórskim, tematyka m.in. dotyczyła: imigrantów, potrzeb publicznego transportu drogowego 

oraz omówienie spraw bieżących. 

19. W dniu 10 września uczestniczyliśmy w szkoleniu w WFOŚ i GW. 

20. W dniu 12 września udzieliłam pierwszego ślubu poza Urzędem Stanu Cywilnego. Zapraszam 

wszystkich chętnych. 

21. 14 września w trybie przetargu nieograniczonego na „Sporządzenie projektu budowlanego i 

wykonawczego modernizacji oczyszczalni ścieków w Trzebiechowie” wybraliśmy ofertę EKOWATER Sp. z 

o.o. z Łomianek na kwotę 69 495 zł. Pozostałe dwie oferty opiewały na kwotę 238 161,46 z Rzeszowa i 

295 200 i Wrocławia. 

22. Wzięłam udział w zebraniu wiejskim we Wsi Borek. 

23. Rada Sołecka we Wsi Swarzynice wyremontowała, dopracowała hotelik. 

24. Pan Prezes W. Piasecki w tym tygodniu stwierdził ostatecznie, że BOMADEK nie będzie kupował 

budynku po starej szkole w Głuchowie. Wracamy do wniosku do BGK - dotacja na mieszkania. 

Ze swej strony dziękuję, sponsorom Spółce BOMADEK, ENEI,KRUS,TUW, sołtysom i radom sołeckim 

twórcom smacznych potraw i przepięknych wieńców dożynkowych Starostom Dożynek, oczywiście 

dziękuję Zarządowi Powiatu Zielonogórskiego na czele ze Starostą Zielonogórskim, że postanowiono 

zorganizować dożynki w naszej Gminie, pracownikom Trzebiechowskiego Ośrodka Kultury, pracownikom 

robót publicznych i Zakładu Gospodarki Komunalnej, pracownikom Zespołu Edukacyjnego, Pani Dyrektor i 

pracownikom Domu Pomocy Społecznej, pani Sołtys Wsi Swarzynice Wandzie Pietruszyńskiej oraz paniom 

z Koła Gospodyń Wiejskich dziękuję i gratuluje raz jeszcze, pracownikom Urzędu Gminy , zespołowi 

śpiewaczemu Trzebiechowianie, FLAVA, radnym, strażakom, wszystkim osobom które włączyły się do 

przygotowań do Święta Indyka i Dożynek. Dziękuję mieszkańcom Trzebiechowa w szczególności Al. 

Lipowej za przygotowanie dekoracji przy domach, gdzie przechodził korowód dożynkowy. Serdecznie 

dziękuję wszystkim mieszkańcom za udział w tych imprezach. 

Ad. 11 

 Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. Nie wniesiono. 
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Ad. 12 

 Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy  poinformowała, że protokół z ostatniej sesji tj. z dnia 1 lipca 2015r. 

został wyłożony do wglądu na sali obrad oraz umieszczony na stronie BIP.Gminy Trzebiechów. 

Zapytała radnych czy są pytania w sprawie przedłożonego protokołu. Nikt z radnych nie wniósł 

uwag. W związku z tym Przewodnicząca poddała protokół pod głosowanie, które przebiegało w 

trybie jawnym i został przyjęty jednogłośnie 14 głosami "za". 

 

Ad. 13  

 Sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu panu Janowi Krawcowi prezesowi Lubuskiego 

Funduszu Poręczeń Kredytowych Spółka z o.o w Zielonej Górze, który przedstawił możliwość 

uzyskania poręczeń kredytowych dla przedsiębiorstw działających na terenie naszego województwa. 

Poręczenie udzielane jest na kredyty obrotowe i inwestycyjne do 60 % kapitału. Udzielamy również 

poręczeń dla przedsiębiorstw, które stają do przetargów, działalność prowadzą od conajmniej od 6 

miesięcy. Wnioski rozpatrywane są w ciągu jednego dnia. Fundusz Poręczeń współpracuje z 

wszystkimi bankami na terenie województwa. 

Po omówieniu ofert pytań nie zadano. 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu radnym w sprawach różnych. 

1.Radny wsi Radowice pan Daniel Wiktorowicz zapytał się jak przedstawia się temat udrożnienia 

drogi gruntowej w Radowicach biegnącej wzdłuż posesji nr 45 obok Pana S.T.w kierunku 

Podlegórza. Droga ta skróciłaby mieszkańcom odległość dojścia do kościoła w Podlegórzu. Drugie 

zagadnienia to na jakim etapie jesteśmy z oświatleniem? Bardzo chcę podziękować pracownikom 

TOK panu dyrektorowi i pani Ewie za pomoc w organizacji festynu w Podlegórzu, którego celem 

było pozyskanie środków na remont kościoła. 

2.Pani Wójt: droga w kierunku Podlegórza będzie wykonana natomiast do końca miesiąca 

października br. będą zainstalowane nowe lampy i dodatkowo wymienionych będzie 10 żarówek. 

3.Radny wsi Głuchów pan Rafał Ćwiertniewicz; 10 września odbyło się zebranie wiejskie, którego 

głównym tematem był funduszu sołecki, jednak mieszkańcy mieli kilka uwag, które chciałbym 

przedstawić: 

4. Droga powiatowa Głuchów do drogi woj. Nr 278 na zakręcie przed samą miejscowością, 

zakrzaczenia ograniczają w znacznym stopniu widoczność, co staje się bardzo niebezpieczne, 

5.  Rów odprowadzający wodę z drogi przy posesji nr 93 w Głuchowie jest niedrożny i należało by 

wykonać odmulenie, 

6. Przy posesji nr 50 na drodze gminnej zostało zbite lustro drogowe, 

7.7. Jednym z poważnych problemów naszej miejscowości jest przystanek autobusowy w centrum 

wsi. Rodzice zgłaszają, że nie spełnia swojego zadania, gdyż jest nieosłonięty i przedewszystkim za 

mały w stosunku do ilości dzieci w nim przebywających, oczekujących na autobus szkolny. 

8.8. Dzieci w czasie deszczu mokną, a musimu wziąść pod uwagę, że przed nami okres zimowy. 

Rodzice zwracają uwagę, że należy go rozbudować i zmodernizować. 

9.9. Następna sprawa to przedszkolny plac zabaw w Trzebiechowie sądzę, że jest on zbyt skromny 

na 40 dzieci (dwie mini huśtawki, domek i małą zjeźdzalnia). Dowiedziałem się, że jest nowy 

projekt placu zabaw, jednak chciaqłbym się dowiedzieć czy jest to plac zabaw dla maluchów czy dla 

dzieci ze szkoły podstawowej? 

10.10. Jak wygląda sytuacja sprezedaży budynku po szkole podstawowej w Głuchowie? 
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1.11. czy w tym roku będzią remontowane drogi gminne. 

2.Odpowiedzi udzieliła pani Wójt. 

3.Jeżeli chodzi o drogi to jesienią otrzymamy destrukt. Zakład Gospodarki Komunalnej będzie 

rozwoził go w ramach potrzeb. 

4.Firma Bomadek wycofała się z zakupu szkoły, chciałabym aby tam powstały mieszkania 

komunalne. Plac zabaw w Trzebiechowie będzie przeniesiony obecnie zasiana tam jest trawa. Nowy 

plac zabaw ma powstać z projektu są na to pieniądze około 20 tys. zł będzie to plac dla dzieci 

młodszych poszerzany sukcesywnie. Jeżeli chodzi o przystanek autobusowy, to zorjętujemy się jaki 

jest koszt zakupu nowego lecz nie obiecuję jego zakupu. Posiadamy pleksę  i zostanie on 

zabezpieczony przed deszczem i wiatrem. Sprawa niedrożności rowu zostanie sprawdzona. O 

istniejących zakrzaczeniach przy drodze powiatowej proszę informować. Wystosuję odpowiednie 

pismo uwzględniające dzisiejsze uwagi do Starostwa. 

5.Pani Wójt Gminy: członek Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w Borku pan. Antonii Bajowski 

zwrócił się z wnioskiem w sprawie organizacji zabawy w sali wiejskiej w Głuchowie aby nie 

naliczać za jej wynajęcie opłat. Pozyskany dochód Towarzystwo chce przeznaczyć na działalność z 

dziećmi, do Towarzystwa należą dzieci z innych miejscowości gminy nie tylko dzieci z Borek. W tej 

sprawie będę rozmawiać z sołtysem wsi Głuchów po zakończeniu sesji 

6.Radna wsi Ostrzyce pani Helena Banachowicz; czy faktem jest,że chodnik będzie budowany od 

posesji nr 31 a nie od remizy? 

7.Pani Wójt nie wiem skąd ta wiadomość. 

8.Inspektor UG Maciej Dach: docelowa długość chodnika w Ostrzycach bedzie znana po 

przedłożeniu dokumentów przez projektantów. Odcinek ten o którym Pani wspomniała będzie ujęty 

w planach. 

9.Radny wsi Podlegórz pan Leszek Paruch: droga w Radowicach przy placu zabaw jest ciągle 

wypłukiwana przez spływającą wodę w czasie deszczów.  

10.Pani Wójt jest mi ten temat znany jak również dla powiatu. Obecnie jestem za wykonaniem 

chodnika w Ostrzycach i drogi w Podlegórzu. 

11.Sołtys wsi Swarzynice pani Wanda Pietruszyńska: w Swarzynicach na odcinku około 800 m 

12.w kierunku do posesji Państwa Materny nie ma oświetlenia, mieszkańcy proszą o lampę i chcę 

13.poinformować, że nieprzejezdna jest droga w kierunku Odry, zarośnięta krzakami. 

14.Sołtys wsi Mieszkowo pani Wioletta Zielińska: czy jest możliwość ustawienia koszy na 

cmentarzu w Trzebiechowie po obu stronach ogrodzenia, sygnalizuję,że zapadają się płytki 

chodnikowe przy drodze powiatowej w kierunku Mieszkowa. 

15.Sołtys wsi Trzebiechów pan Stanisław Głowacki: sprawa dotyczy wieńców dożynkowych: jest 

problem z pozyskaniem surowca na ich wykonanie radni wsi nie zainteresowali się tą sprawą. 

16.Sołtys  Ledno - Głęboka pani Elżbieta Michalak: wycinając krzaki przy rowach pracownicy 

wykonują to niedbale pozostawiając nieuprzątnięte gałęzie. Druga sprawa to pomoc osobie 

niepełnosprawnej. 

17.Dyrektor ZGK raczej pracownicy sprzątają wycięte gałęzie, przyjrzę się tej sprawie. 

18.Pani Wójt: nie jesteśmy od czyszczenia syfonów nawet osobie niepełnosprawnej. 

19.Sołtys wsi Gębice pan Zenon Małowski: co z drogą Trzebiechów – Podlegórz i z festynem 

pożegnanie lata w Gębicach ? 

20.Pani Wójt: sprawa została zgłoszona do powiatu, ponowię ją. Jeżeli chodzi ofestyn to proszę o 

ustalenie terminyz panem dyrektorem TOK 
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Pani Przewodnicząca Rady Gminy zapytała się Radnych czy są jeszcze jakieś sprawy i pytania. Nie 

podjęto dalszej dyskusji. 

 

Ad. 14.  

 W związku z wyczerpaniem tematów Przewodnicząca RG zamknęła o godz. 12
25  

obrady VII 

sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

 

 

 

Protokółowała:      Przewodnicząca Rady Gminy 

 

Stanisława Kozłowska      Anna Dunajska 

 


